



COP28 UAE

PRESS RELEASE

COP28 Green Zone Day Passes now available online for 3 to 12 December

- *The Green Zone is open to everyone and will serve as the hub where climate action comes to life.*
- *To secure your spot, visit <http://cop28.com/tickets> and book your tickets. There is also a detailed Green Zone site map on the website to ensure you make the most of your visit.*
- *Each ticket is valid only for the day you choose and can be scanned only once, so you cannot share it for multiple entries.*
- *Green Zone Day Pass will not be available for the conference's first three days, from 30 November to 2 December. During this time, access to the Green Zone will be by invitation-only.*

Abu Dhabi, 15 November 2023: Climate innovators and those curious to learn more about climate action can now book a free Green Zone Day Pass to visit COP28 UAE in Expo City Dubai from 3-12 December.

Visit <http://cop28.com/tickets> to secure your spot and book your Green Zone Day Pass now. Visitor hours for the Green Zone hubs are from 10:00-18:00. Children aged 12 and under are not required to register for admission.

There is a detailed Green Zone site map on the website to ensure you make the most of your visit and do not miss out on the action-packed agenda.

Each ticket is valid only for the day you choose, allowing access only on that date. Each ticket can be scanned only once, so it cannot be used for multiple entries. Visitors are encouraged to use the Dubai Metro for the fastest and most sustainable way to travel to COP28's Green and Blue Zones.

The Green Zone is managed and delivered by the COP28 Presidency and has been designed to allow more engagement and interaction with the Blue Zone.

It will welcome everyone and serve as the hub where climate action will come to life. To ensure full inclusivity, it will be open to delegates and guests of the Blue Zone, public and private sector, NGOs and the general public. The Blue Zone is a UNFCCC-managed site, open to accredited party and observer delegates only.

Tickets for the Green Zone will not be available for the first three days of COP28, from 30 November to 2 December. During this time, access to the Green Zone will be strictly by invitation-only.

What will happen in the Green Zone?

The Green Zone will host the world's largest gathering of climate actionists, showcasing climate-inspired interactive exhibits, art installations, film screenings, and over 300 talks and discussions about climate change and sustainability. Visitors will have the opportunity to connect and learn from over 200 groups comprising private companies and civil society organizations. The official opening hours of the Green Zone are 10:00 -18:00 with some events taking place in the evenings between 18:00 - 22:00.

- ENDS-

Notes to Editors COP28 UAE:

- COP28 UAE will take place at Expo City Dubai from November 30-December 12, 2023. The Conference is expected to convene over 70,000 participants, including heads of state, government officials, international industry leaders, private sector representatives, academics, experts, youth, and non-state actors.
- As mandated by the Paris Climate Agreement, COP28 UAE will deliver the first ever Global Stocktake - a comprehensive evaluation of progress against climate goals.
- The UAE will lead a process for all parties to agree upon a clear roadmap to accelerate progress through a pragmatic global energy transition and a "leave no one behind" approach to inclusive climate action.
- The four pillars of the COP28 Presidency's Action Agenda are fast tracking the energy transition, fixing climate finance, focusing on people, lives, and livelihoods, and underpinning everything with full inclusivity.



COP28 UAE

مؤتمر الأطراف 28
الإمارات العربية المتحدة

بيان صحفي

فتح باب حجز التذاكر المجانية

COP28 يرحب بالجمهور في المنطقة الخضراء من 3 إلى 12 ديسمبر

- المنطقة الخضراء تفتح أبوابها أمام الجمهور العام، والمندوبين المعتمدين في المنطقة الزرقاء، وتتيح فرصة المشاركة والتفاعل أمام القطاعين الحكومي والخاص، والمنظمات غير الحكومية
- حجز التذاكر متاح عبر Cop28.com/greenpass، وتوفير خريطة مفصلة للمنطقة الخضراء على الموقع الإلكتروني لـ COP28 لتسهيل الحضور والمشاركة
- تذاكر الدخول الفردية صالحة لليوم الذي يحدده الزائر عند الحجز، يمكن مسحها ضوئياً للدخول مرة واحدة فقط، ولا يمكن مشاركتها مع الغير أو استخدامها للدخول المتعدد
- دخول المنطقة الخضراء خلال الأيام الثلاثة الأولى للمؤتمر متاح عبر دعوات خاصة فقط

أبوظبي، 15 نوفمبر 2023: أعلنت رئاسة مؤتمر الأطراف COP28 عن فتح باب حجز التذاكر اليومية المجانية للمنطقة الخضراء في مدينة إكسبو دبي لفترة من 3 إلى 12 ديسمبر القادم. ويتيح COP28 للراغبين في زيارة المنطقة الخضراء حجز تذاكرهم عبر Cop28.com/greenpass، كما يوفر الموقع الإلكتروني للمؤتمر خريطة مفصلة للمنطقة الخضراء لضمان تسهيل المشاركة والاستفادة من برنامج فعاليات المنطقة، ويمكن للحضور زيارة مراكز المنطقة الخضراء من الساعة 10 صباحاً حتى الساعة 6 مساءً، ويُسمح بدخول الأطفال الذين تبلغ أعمارهم 12 عاماً أو أقل بدون تذاكر.

وتتيح التذاكر الفردية بدخول الزائر مرة واحدة في اليوم المحدد عند حجز التذكرة، حيث لا يمكن مسحها ضوئياً أكثر من مرة، وهي غير قابلة للمشاركة مع الغير ولا تتيح الدخول المتعدد. وندعو الزوار إلى استخدام مترو دبي كوسيلة أسرع وأكثر استدامة للوصول إلى موقع المؤتمر.

وتدير دولة الإمارات، التي تتولى رئاسة المؤتمر، المنطقة الخضراء التي تم تصميمها لتعزيز التكامل مع المنطقة الزرقاء وقدرة الزوار على التفاعل والمشاركة.

توفر المنطقة الخضراء فرص متنوعة للمشاركة أمام القطاعين العام والخاص، والمنظمات غير الحكومية، ولضمان احتواء الجميع، يُسمح بدخولها للجمهور العام، والمندوبين المعتمدين من الأمانة العامة لاتفاقية الأمم المتحدة الإطارية بشأن تغير المناخ المسموح لهم بدخول المنطقة الزرقاء.

بينما تخضع المنطقة الزرقاء لإدارة الأمانة العامة للاتفاقية، ويتاح دخولها للوفود التي تحمل صفة مراقب معتمد ولممثلي الأطراف المعتمدين من جانب أمانة الاتفاقية.

وسيكون دخول المنطقة الخضراء متاحاً لحاملي التذاكر بدءاً من يوم 3 ديسمبر حتى ختام المؤتمر بينما يُسمح بدخولها في الأيام الثلاثة الأولى، من 30 نوفمبر إلى 2 ديسمبر، من خلال دعوات خاصة فقط.

ماذا سيحدث في المنطقة الخضراء؟

ستستضيف المنطقة الخضراء أكبر تجمع في العالم للمهتمين والمعنيين بمجال تغير المناخ، وستضم معارض تفاعلية عن موضوعات مناخية مختلفة، ومجسمات فنية، وعروض أفلام، وستشهد أكثر من 300 جلسة حوارية ونقاشية حول مجالات الاستدامة وتغير المناخ، وستتاح للزوار فرصة التواصل أكثر من 200 مجموعة تضم شركات خاصة ومنظمات مجتمع مدني، والاطلاع على أنشطتها. جدير بالذكر أن ساعات العمل الرسمية للمنطقة الخضراء من 10 صباحاً وحتى 6 مساءً، وتقام بعض الفعاليات بعد مواعيد العمل الرسمية بين الساعة 6 إلى 10 مساءً.

-انتهى-

نُبذة عن مؤتمر الأطراف COP28 الذي تستضيفه دولة الإمارات:

- تستضيف دولة الإمارات مؤتمر الأطراف COP28، في مدينة إكسبو دبي، في الفترة من 30 نوفمبر إلى 12 ديسمبر 2023. ومن المتوقع أن يشارك في المؤتمر أكثر من 70,000 شخص، بمن فيهم رؤساء دول ومسؤولون حكوميون وعدد من قادة القطاعات الصناعية الدولية وممثلي القطاع الخاص والمجتمع الأكاديمي والخبراء والشباب، والمجتمع المدني، والسكان الأصليين، والجهات الفاعلة غير الحكومية.
- بحسب بنود اتفاق باريس للمناخ، سيشهد مؤتمر الأطراف COP28 نتائج أول حصيلة عالمية لتقييم التقدم المحرز في تنفيذ أهداف الاتفاق وتسعى رئاسة المؤتمر إلى تقديم استجابة شاملة وحاسمة للحصيلة تساهم في إعادة العالم إلى المسار الصحيح للعمل المناخي.
- ستقود دولة الإمارات عملية تهدف إلى التوصل لتوافق بين كافة الأطراف واتفاق على خريطة طريق واضحة لتسريع التقدم المنشود عبر جميع موضوعات العمل المناخي، انطلاقاً من خطة عمل رئاسة COP8 التي تستند إلى أربع ركائز وهي: تسريع تحقيق انتقال منظم ومسؤول وعادل ومنطقي في قطاع الطاقة، وتطوير آليات التمويل المناخي، وحماية البشر والطبيعة وتحسين الحياة وسُبل العيش، ودعم الركائز السابقة من خلال احتواء الجميع بشكل تام في منظومة عمل المؤتمر.